



**Bluetooth**

**SPECIFICATIONS**

Bluetooth	Version 5.4	Battery:	300 Mah
Operating Distance	>33ft/10M	Battery Type:	Li-Polymer
Driver Unit:	40mm	Play Time	20 Hours
Impedance	32Ω	Input:	5V 1A-TypeC USB
Sensitivity:	105±3dB	Frequency:	2.4-2.48 GHz

**SAFETY & CARE INSTRUCTIONS**

Do NOT expose any portion of this product to liquid, humidity, moisture, sharp objects or extreme temperatures as this can damage it and void the warranty.

Do NOT attempt to disassemble or modify the headphones in any way.

Spot Clean ONLY.

Keep out of reach of children. This product is not a toy.

**CONTENTS:** 1x Wireless Headphone, 1x Charging Cable, 1x Manual

**CHARGING YOUR HEADPHONES**

1. Use the charging cable provided and plug into the port on the LEFT ear cup.
2. Plug the other end into any USB charging port.

**POWERING ON & OFF**

Press and hold the power button for 3 seconds to turn on or off.

**BLUETOOTH PAIRING WITH YOUR DEVICE**

1. Fully charge your headphones then press and hold the POWER button for until the LED lights flash red and blue.
2. Pairing mode will last for 2 minutes. While in pairing mode, turn ON the Bluetooth Connection on your device, Scan/Search & select RMX SOUL.
3. Once paired, RMX SOUL will voice prompt 'connected successfully'.

**NOTE:** Power on RMX SOUL and they will automatically connect to the last connected device if available within the BT range.

**PREVIOUS SONG**  
Press & Hold for 2 seconds

**NEXT SONG**  
Press & Hold for 2 seconds

**PLAY/PAUSE**  
Press Once

**ANSWER CALL**  
Press Once

**END CALL**  
Press Once

**VOLUME DOWN**  
Press Once

**VOLUME UP**  
Press Once

**FCC ID: 2BKTL-SKY002**

**FCC STATEMENT :**

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

**Warning:** Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

**RF warning statement:**

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.

can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures: Reorient or relocate the receiving antenna. Increase the separation between the equipment and receiver. Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected. Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

**TECHNICAL SUPPORT & WARRANTY INFO**

This product is backed by a One Year Warranty from any defects. For warranty replacements, questions or if you have any issues about this product, contact us at [help@SimplyTechCorp.com](mailto:help@SimplyTechCorp.com).

SimplyTech Electronics Inc declared that radio equipment is compliant with Directives 2014/53/EU, 2011/65/EU & 2012/19/EU.

EU Declaration of Conformity for this product can be viewed at [www.SimplyTechCorp.com/docs](http://www.SimplyTechCorp.com/docs).

DISTRIBUTED BY: SimplyTech Electronics, Inc. 1407 Broadway New York, NY 10018

MADE IN CHINA

Please read before using this product and retain manual for future reference.



**Bluetooth**

**SPECIFICATIONS**

Bluetooth	Version 5.4	Battery:	300 Mah
Operating Distance	>33ft/10M	Battery Type:	Li-Polymer
Driver Unit:	40mm	Play Time	20 Hours
Impedance	32Ω	Input:	5V 1A-TypeC USB
Sensitivity:	105±3dB	Frequency:	2.4-2.48 GHz

**ANLEITUNG - SICHERHEITSVORSCHRIFTEN**

Setzen Sie Teile dieses Produkts KEINEN Flüssigkeiten, Feuchtigkeit, scharfen Gegenständen oder extremen Temperaturen aus, da dies zu Schäden und zum Erlöschen der Garantie führen kann.

Versuchen Sie NICHT, die Kopfhörer zu zerlegen oder in irgendeiner Weise zu modifizieren.

NUR punktuelle Reinigung.

Außerhalb der Reichweite von Kindern aufbewahren.

Dieses Produkt ist kein Spielzeug.

**INHALT:** 1x kabelloser Kopfhörer, 1x Ladekabel, 1x Handbuch

**LADEN SIE IHRE KOPFHÖRER AUF**

1. Verwenden Sie das mitgelieferte Ladekabel und Stecken Sie den Stecker in den Anschluss an der LINKEN Ohrmuschel.
2. Stecken Sie das andere Ende in einen beliebigen USB-Anschluss Aufladestation.

**EIN- und AUSSCHALTEN**

Halten Sie die Ein-/Aus-Taste 3 Sekunden lang gedrückt Sekunden zum Ein- und Ausschalten.

**BLUETOOTH-PAIRING MIT IHREM GERÄT**

1. Laden Sie dann Ihre Kopfhörer vollständig auf. Halten Sie die POWER-Taste gedrückt bis die LED-Leuchten rot und blau blinken. RMX SOUL beginnt automatisch mit der Kopplung Modus.
2. Der Kopplungsmodus dauert 2 Minuten. Schalten Sie im Pairing-Modus das Gerät ein Bluetooth-Verbindung auf Ihrem Gerät, Scannen/suchen und RMX SOUL auswählen.
3. Sobald die Verbindung hergestellt ist, ertönt eine Stimme von RMX SOUL Meldung „Erfolgreich verbunden“.

**HINWEIS:** Schalten Sie RMX SOUL ein und sie verbindet sich automatisch mit dem letzten angeschlossenen Gerät, sofern innerhalb der verfügbaren BT-Bereich.

**VORHERIGE LIED**  
2 Sekunden lang gedrückt halten

**NÄCHSTE LIED**  
2 Sekunden lang gedrückt halten

**SPIELEN/PAUSE**  
Einmal drücken

**ANTWORT ANRUF**  
Einmal drücken

**ENDE ANRUF**  
Einmal drücken

**LAUTSTÄRKE AB**  
Einmal drücken

**LAUTSTÄRKE AUF**  
Einmal drücken

**FCC ID: 2BKTL-SKY002**

**FCC-ERKLÄRUNG :**

Dieses Gerät erfüllt die Anforderungen von Teil 15 der FCC-Vorschriften. Der Betrieb unterliegt den folgenden zwei Bedingungen:

- (1) Dieses Gerät darf keine schädlichen Interferenzen verursachen, und
- (2) Dieses Gerät muss alle empfangenen Interferenzen akzeptieren, einschließlich Interferenzen, die einen unerwünschten Betrieb verursachen können.

**Warnung:** Änderungen oder Modifikationen, die nicht ausdrücklich von der für die Konformität verantwortlichen Partei genehmigt wurden, können dazu führen, dass der Benutzer die Berechtigung zum Betrieb des Geräts verliert.

**HINWEIS:** Dieses Gerät wurde getestet und entspricht den Grenzwerten für ein digitales Gerät der Klasse B gemäß Teil 15 der FCC-Vorschriften. Diese Grenzwerte sind so ausgelegt, dass sie einen angemessenen Schutz gegen schädliche Störungen bei der Installation in Wohngebieten bieten. Dieses Gerät erzeugt und verwendet Hochfrequenzenergie und kann diese ausstrahlen.

**RF-Warnhinweis:**

Das Gerät wurde so bewertet, dass es die allgemeinen RF-Expositionsanforderungen erfüllt. Das Gerät kann unter tragbaren Expositionsbedingungen ohne Einschränkungen verwendet werden.

**TECHNISCHE HILFE & GARANTIENINFORMATIONEN**

Für dieses Produkt gilt eine einjährige Garantie auf jegliche Mängel. Für Garantieleistungen, Fragen oder wenn Sie Probleme mit diesem Produkt haben, kontaktieren Sie uns unter [help@SimplyTechCorp.com](mailto:help@SimplyTechCorp.com).

SimplyTech Electronics Inc. erklärt, dass das Funkgerät mit den Richtlinien 2011/65/EU, 2014/53/EU & 2012/19/EU konform ist.

Die EU-Konformitätserklärung für dieses Produkt kann unter [www.SimplyTechCorp.com/docs](http://www.SimplyTechCorp.com/docs) eingesehen werden.

VERTRIEBEN VON: SimplyTech Electronics, Inc. 1407 Broadway New York, NY 10018

HERGESTELLT IN CHINA

Bitte lesen Sie das Handbuch vor der Verwendung dieses Produkts und bewahren Sie es zum späteren Nachschlagen auf.